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JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

March 25, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, March 28, 2024. This list might change.


1. C.V.F. v. W.A.C. (Ont.) (Civil) (By Leave) (41013)
[bookmark: _GoBack]
2. Temorshah Hafizi v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41022)

3. Lundin Mining Corporation, et al. v. Dov Markowich (Ont.) (Civil) (By Leave) (40853)

4. Opsis Airport Services Inc. v. Attorney General of Québec, et al. (Que.) (Criminal) (By Leave) (40786)

5. Quebec Maritime Services Inc., et al. v. Attorney General of Quebec, et al. (Que.) (Criminal) (By Leave) (40791)

6. Ningnan Zhang v. His Majesty the King (Sask.) (Criminal) (By Leave) (41068)

7. Crystal Tkach v. Tyler Pellegrini (Sask.) (Civil) (By Leave) (40940)

8. M.D. and C.D. v. Director of Child and Family Services (Alta.) (Civil) (By Leave) (41011)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 25 mars 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 28 mars 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. C.V.F. c. W.A.C. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41013)

2. Temorshah Hafizi c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41022)

3. Lundin Mining Corporation, et al. c. Dov Markowich (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40853)

4. Opsis Services aéroportuaires inc. c. Procureur général du Québec, et al. (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40786)

5. Services maritimes Québec inc., et al. c. Procureur général du Québec, et al. (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40791)

6. Ningnan Zhang c. Sa Majesté le Roi (Sask.) (Criminelle) (Autorisation) (41068)

7. Crystal Tkach c. Tyler Pellegrini (Sask.) (Civile) (Autorisation) (40940)

8. M.D. and C.D. c. Director of Child and Family Services (Alb.) (Civile) (Autorisation) (41011)
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